

Date	July 14 th , 2025	14 يوليو 2025	التاريخ
Reference	A.A.266/07/25	25/07/2661	إشارة

M/s: Boursa Kuwait

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure

With reference to the above subject and our previous disclosure dated June 19th, 2025 - Ref: A.A 216/06/25 and the regulatory term of disclosure processes as per Chapter four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of Law No. 07 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activity and their Amendments.

Attached supplementary disclosure form.

السادة/ شركة بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مُكمل

بالإشــارة إلى الموضــوع أعلاه، وإلى إفصــاحنا المؤرخ 19 يونيو 2025 - إشـارة: أ.أ 25/06/216، وإلى الأحكام المنظمة لعمليات الإفصــاح كما بالفصــل الرابع من الكتاب العاشــر "الإفصــاح والشـفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لســنة 2010 بشـأن إنشـاء هيئة أسـواق المال وتنظيم نشـاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المُكمل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Sincerely,

Abdullah Mohammad Al-shatti Chief Executive Officer

Attachments: - Supplementary disclosure form. Copy to disclosure department – CMA المرفقات: - نموذج الإفصاح المكمل. نسخة إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال.

عبدالله محمد الشطي

الرئيس التنفيذي



شـركة أعيـان للإجـارة والاســتثمار (شمِكم) Aayan Leasing & Investment Co. («sce»)

رأس الال الصرح بـه والصدر والدفوع ٢٦,٤٠٣,٨٨٢/٤٠٠ دينار كويتي ست٣٧٥٥٨ Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 66,403,882/400 C.R. 75583 Tel.:(965) 180 44 88 Fax: (965) 2224 0929 P.O.Box 1426 Safat 13015 Kuwait www.aayan.com



Date	July 14 th , 2025	14 يوليو 2025	التاريخ
Name of the Listed Compa Aayan Leasing and Investm		اسم الشركة المدرجة شركة أعيان للإجارة والاستثمار	
Disclosure Title Supplementary Disclosure Regarding Lawsuits and Court Judgments		عنوان الإفصاح إفصاح مكمل بشأن الدعاوى والأحكام القضائية	
Date of Previous Disclosur	e June 19 th , 2025	19 يونيو 2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that Occur With reference to the pre- to Case No. (93/2022 Con Government /3 – Capital and (48/2025 Commercial 55/2025 Commercial 2 / In addition to Enforceme related to the claim exec of the company's clients that an amount of KWD 4 hundred forty-seven those Kuwaiti Dinars and 976 fi	vious disclosure related mmercial Civil General Markets – First Degree) al 2 / Capital Markets – Capital Markets – Appeal) nt File No. 221309460, uted by and against one , we would like to inform 47,210.976 (Four usand, two hundred ten	ســـابق المتعلق بـالقضــيـة رقم: يكومة /3 – أسواق مال -أول درجة) مال – 22/2025 تجاري 2 / أسـواق نم 221309460، والمتعلق بـالـدعوى ـركة، نود الإفادة بأنه قد تم سـداد مبلغ يمائة وســبعة وأربعون ألفاً ومائتان ســاً) من قبل الشــركة، وذلك وفقاً	و(2022/93 تجاري مدني كلي ح و(2025/48 تجاري2 / أسـواق مال – استئناف) بالإضــافة إلى ملف التنفيذ رق المنفذة من وضد أحد عملاء الش وقدره 447,210.976 د.ك (أربع
company in accordance procedures carried out b	with the clearing		لإجراءات المقاصة التي تمت لدو

The Financial Effect of Occurring Development (if any)	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)
With regard to the amounts awarded against the company, there is no financial impact at the present time, as the necessary provisions have been taken. As for the amounts awarded in favor of the company, their impact on the financial position will be announced once determined.	فيما يخص المبالغ المحكوم بها ضــد الشــركة، فإنه لا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي، حيث تم أخذ المخصــصــات اللازمة، أما بالنســبة للأثر المتوقع للمبالغ المحكوم بها لصالح الشركة، فسوف يتم الإفصاح عنه حال تحديده.
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

شـركة أعيـان للإجـارة والاســتثمار (شـم.ك.ع) Aayan Leasing & Investment Co. (Късе)

Department.

رأس الال الصرح بـه والصدر والدفوع T٦,ᢄ·٣,٨٨٢/٤· دينار كويتي س.ت٧٥٥٨٣ Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 66,403,882/400 C.R. 75583 Tel.:(965) 180 44 88 Fax: (965) 2224 0929 P.O.Box 1426 Safat 13015 Kuwait www.aayan.com